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 26 
Møtet begynte med møtekritikk fra forrige møte.  27 
 28 
Sak 33/12 Innkalling og saksliste 29 

Espen spurte om evaluering av OrgSem, og det ble avklart at det er utsatt til 30 
neste møte.  31 

To punkter ble lagt til orienteringer:  32 

h. Nordisk Seminar  33 

i.  Nettsider  34 
 35 
Sentralstyrets vedtak:  36 
 37 
 ”Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste med to punkter lagt til 38 
orienteringer.” 39 
 40 



Sak 34/12 Referat fra forrige møte 41 

Sekretariatet beklager at referatet var ute uvanlig sent og vil strekke seg langt i 42 
å unngå liknende situasjoner igjen.  43 
 44 
Sentralstyrets vedtak:  45 
 46 
 ”Sentralstyret godkjenner referatet fra forrige møte.” 47 
 48 

Sak 35/12 Orienteringer 49 

a. Medlemsrekruttering 50 
Sekretariatet kom ikke inn på medlemsregisteret i løpet av møtet, men kan i 51 
referatet melde at vi nå har 834 betalende medlemmer og 1559 innmeldte. 52 
 53 

b. Økonomistatus 54 
 55 

Økonomileder har ikke  bedt om ny oppdatering av regnskapet fra 56 
regnskapsfører. Det er få endringer siden forrige møte, bare OrgSem er lagt til. 57 
Økonomileder sender ut en epost i midten av mai med en oppdatering da.  58 
 59 
OrgSem-gruppa lurer på om økonomileder/sekretariatet vet noe om økonomien 60 
derfra, men det er ikke avklart. En del av utgiftene har kommet på visaregningen 61 
som nettopp ankom. Det går sannsynligvis bra i følge sekretariatet.  62 

c. Styrets runde 63 
Helene: Hatt sluttsamtale med Mari-Kristine, jobbet med landsmøtet, papirer, 64 
plakater, personer, mye jobb med presentasjonsgruppa – også givende!, vært på 65 
hovedstyremøte og fått penger til prosjektstilling, AU-møter, drift, BUT, håndtert 66 
en problematisk lokallagsstyresak, sosial kveld med AU. 67 
Anders: Vært på møte med partiprogramgruppa i HEF, jobbet med 68 
landsmøtepapirer, skrevet landsmøteuttalelse, vært på to AU-møter, sosial kveld 69 
med AU, vært på debatt av UngDialog, skrevet artikkel til Fri Tanke, Skype-møte 70 
med IHEYO, møte med internasjonalt utvalg i HEF, var med og lagde program til 71 
presentasjonsgruppa og hadde også innlegg på OrgSem.  72 
Synøve: Jobbet mye med presentasjonsgruppehelgen, to AU-møter, jobbet med 73 
sakspapirer til landsmøtet, litt valgkomiteinnstillinger, vært på BUT, innlegg på 74 
OrgSem, handlet inn til kick-off med Oslo Studentlag.  75 
Linea: Jobbet med OrgSem uten å delta. Var med da en fra presentasjonsgruppa 76 
hadde en av de første bestillingene for en større gruppe.  77 
Espen: Var ikke på forrige møte, var med på OrgSem, hatt evaluering, skrevet 78 
LM-uttalelse for Oslo lokallag, var med på stiftelsen til Oslo Studentlag, sakspapir 79 
til landsmøtet, valgt inn i styret til HEF Oslo på årsmøtet.  80 
Amund: Hjulpet til med nye nettsider, var og presenterte for konfirmanter i Grue 81 
og Kongsvinger 82 
Anine: Var på OrgSem, jobbet også med det i forkant, evaluering, var i Molde og 83 
holdt presentasjon med pres.gruppa for ca. 100 konfirmanter, jobbet med 84 
innstillinger til valgkomiteen.  85 
Dan-Raoul: Satt i gang med overføring av de gamle nettsidene til de nye 86 
sammen med Amund og Arnlaug, og vært syk.  87 



Kristoffer: Bistått Jæren med planlegging av hyttetur, vært på 88 
konfirmasjonsundervisning og snakket om HU med Mari Årebukt, hjulpet til med 89 
praktisk ordning på OrgSem.  90 
Lin-Marit: Har hatt permisjon. Har hatt ett evalueringsmøte med org.sem 91 
komiteen. Ellers har jeg fokusert veldig på lokallaget her og hjelper de med det 92 
som trengs. 93 
Arnlaug: Vært med på OrgSem, holdt presentasjon for konfirmanter på Stord, 94 
laget dialogopplegg, hjulpet til med landsmøte. 95 
Juni: Uka etter påske var Amund og Juni og presenterte for konfirmanter i Grue 96 
og Kongsvinger,  117 konfirmanter. Var på årsmøtet til HEF Oslo, valgt inn i 97 
styret. 98 
Gabriel: Ikke tilstede. 99 
 100 

d. Sekretariatet  101 
Hatt møte med Karen om samarbeid om unge i HEF og HU, bestilt reiser til 102 
OrgSem og landsmøte. Landsmøteforberedelser. Ordnet med lager og utsending 103 
av t-skjorter, utsendinger av promomateriell og dropsesker,  sakspapirer, 104 
lokallagsoppdateringer – lister og protokoller. Ordning med Nordea, nye og 105 
gamle brukere inn og ut. Hatt revisjon av LNU-fordeling, sendt inn Frifond 106 
Organisasjon-søknad, avspasert i påsken, møte med ordstyrerne for landsmøtet, 107 
AU-møter.  108 
 109 

e. Lagenes runde 110 
Eget referat.  111 
 112 

f. Internasjonalt/ IHEYO 113 
Hatt Skype-møte med IHEYO. Snakket om GA – General Assembly, som skal 114 
være i Liberia sammen med kongressen. Gea holder også på med boka si 115 
fremdeles. Valg av delegater til Liberia blir på søndag når nytt styre er valgt. 116 
Helene og Kristoffer reiser til Nederland neste helg. IHEYO ba om en powerpoint 117 
om HU på engelsk. Internasjonalt utvalg har ansvar for det.  118 
 119 
HEF har laget et nytt internasjonalt utvalg. Levi Fragell er blitt leder. Levi legger 120 
opp til at alle skal bli godt kjent med de internasjonale organisasjonene og de 121 
leser bladene.  122 
 123 
IHEU har ansatt en person som communications officer – heltidsstilling. Det er 124 
fint og flott og kan gjøre IHEU litt større og mer aktivt.  125 
 126 

g. Sommerleir 127 
Det skal sendes ut en mail til HEF-medlemmer i relevant alder snart og så fort 128 
som mulig. Helene hjelper Hans Christian med nettsidene og brevet på tirsdag. 129 
HC tenker mye på programmet og er flink til det. Vi er halvveis i å fylle opp alle 130 
plassene. Ting er i rute foreløpig. Ida har begynt å booke reiser.  131 
 132 

h. Nordisk seminar 133 
Litt på vei ned. Kjetil har HAMU og full jobb, ikke fungerende utvalg, Amund kan 134 
ikke, Lin-Marit har hatt fri, Maarten har hatt nok å gjøre, Ida bidrar egentlig ikke 135 
så mye nå. De har enda ikke fått tildelt penger, og få av planene er lagt. 136 



Situasjonen er ikke lovende akkurat nå. De har holdt av hotell. Vi må komme 137 
opp med en plan B. Noe må gjøres. Enten må vi hjelpe seminaret mer, ha et 138 
annet høstseminar, eller droppe det.  139 
 140 
Noe av målet var at sentralleddet ikke skulle bruke så mye ressurser. Dan-Raoul 141 
nevner at han kanskje kan bidra til høsten.  142 
 143 
Det er ikke planlagt noe 18+ nå. Nordisk-seminaret skulle være 18+.  144 
 145 
Hjelpe eller legge ned? Snakke med Kjetil først.  146 
 147 
Kjetil kommer inn i møtet:  148 
Har hatt mye kommunikasjonsproblemer med gruppa. Maarten har sagt han 149 
skulle gjøre ferdig utkast til søknad til HEF, og Kjetil jobber med Aktiv Ungdom-150 
søknaden. Fikk avslag fra UD. Må søke mer fra HEF, eventuelt. Det er tungt å dra 151 
gruppa – ikke så stort engasjement annet enn Lin-Marit.  152 
 153 
Skal vi søke Aktiv Ungdom eller ha en kanselleringsdato?  154 
Tanken er jo å samle de nordiske humanistene selv om det er dårlig kontakt og 155 
få organisasjoner i flere av landene. Kunne jo virkelig bidra på nordisk plan. Har 156 
fått til en veldig god hotellavtale også. Foreløpig ikke fått noen penger.  157 
 158 
Har tenkt 60 deltakere og halvparten fra Norge, stor andel svensker. Har 159 
500 000 i budsjett, flyutgifter er bekymringen, men har budsjettert godt der. Det 160 
kan hende det går bedre enn antatt på det. Samme med overnatting. Er det 161 
overbudsjettert? Planen er jo litt høyere standard enn vanlig HU-seminar også. 162 
Hotellet må avlyses innen august.  163 
 164 
Må diskutere seriøst å avlyse seminaret. Kjetil har selv mye med LNU og HAMU-165 
engasjementet sitt også.  166 
 167 
Alternativer:  168 

- Avlyse seminaret 169 
- Fortsette som planlagt, sentralt bidrar mer/ prøver å finne ny gruppe 170 
- En mellomløsning. HU arrangerer et mindre engelskspråklig seminar der vi 171 

inviterer en del fra de andre land.  172 
- Utsette seminaret. 173 

 174 
Kanskje kan vi lage et litt mindre seminar som høstseminar, men vi åpner for 5-175 
6 personer fra andre land i Norden. Begrense litt hvor mange internasjonale? 176 
Finnene har veldig lyst til å komme. Noe info er allerede gitt.  177 
 178 
Det er HU som har pengene i Norden, men vi har heller ikke så mye. Kunne vi be 179 
HEF? Vi kan ikke overbruke dem. Det er allerede lagt inn i budsjettet å søke dem 180 
om ca. 40 000 til seminaret også.  181 
 182 
Avlyst seminar burde ikke være et alternativ. Vi bør ha noe mellom sommerleir 183 
og januar. Men i budsjettet vårt nå har vi penger til et halvt seminar. Vi ønsker 184 
ikke å utvide lokallagsledersamlingen, det er bestemt hvordan den skal være.  185 
 186 
HEF fylkeslag? Nei, de har ikke så mye penger.  187 
 188 



 189 
Vi må ha et nytt utvalg om det skal skje 2013 – kanskje det er en løsning. Vi 190 
skal jo ha et høstseminar da. Kjetil vil sannsynligvis være interessert i å drifte 191 
det neste år. Seminaret virker veldig bra, men det virker fornuftig å utsette 192 
nordisk til høsten 2013.  193 
 194 
Burde nevnes for det nye sentralstyret. Sittende sentralstyre har planer om å 195 
utsette seminaret til 2013.  196 
 197 
 198 

i. Nettsider 199 
Fått gjort litt, satt opp de store rammene. Mye arbeid igjen, og Dan-Raoul har 200 
vært syk. Ønsker noen som kan bidra en helg. Linea kan bidra en helg etter 12. 201 
mai. Kanskje vi klarer lansering på sommerleir, det hadde passet bra. Det er en 202 
relativt lett jobb, det må bare gjøres og fungerer dårlig. Kan være hvor man vil. 203 
Må kjenne til Word og trenger ikke bruke Internet Explorer. Kristoffer kan bidra 204 
siste helgen i mai. Har fått ny prosjektansvarlig hos Logica.  205 
 206 

Sak 36/12 Landsmøtesaker 207 
 208 
01/12 a Godkjenning av innkalling 209 
Oppdatert. Dobbeltroller blir lagt til på Juni, Anine, Anna Marie. I tillegg var det 210 
inget nummer 102 i det utsendte, sentralstyret og observatører får derfor ett 211 
tidligere nummer.  212 
 213 
01/12b Valg av møteledere og referenter 214 
Oppdatert. Karen Golmen som skulle være referent for oss er syk. Vi har klart å 215 
skaffe Linda Dahl Henriksen som vikar på lørdag. Søndag har vi ingen erstatning 216 
og må fravike forretningsorden om å ha to referenter dersom noe ikke melder 217 
seg.  218 
 219 
01/12c Saksliste og tidsplan 220 
Oppdatert. Tidsplanen ble oppdatert med Skype-møte med svenskene lagt inn på 221 
søndag.  222 
 223 
01/12d Forretningsorden 224 
Oppdatert. Sentralstyret minner om at forretningsorden må fravikes dersom vi 225 
kun skal ha en referent på søndag, og at det kan være verdt å tildele 226 
observatører talerett i noen saker.  227 
 228 
I forretningsorden står det at kun delegater kan være i redaksjonskomiteen. 229 
Sentralstyret mener det burde være åpent for at sentralstyret (som innstiller) og 230 
varadelegater kan sitte i redaksjonskomiteen og endrer innstilling til:  231 
 232 
Sentralstyrets innstilling:  233 
 ”Landsmøtet godkjenner Forretningsorden for Landsmøtet med følgende 234 
endring av § 12 Redaksjonkomité:  235 
 236 
 § 12 Redaksjonskomité 237 



Dersom landsmøtet finner det hensiktsmessig kan det velge en eller flere 238 
redaksjonskomiteer. Kun delegater, varadelegater og sentralstyret på 239 
Landsmøtet kan velges til en redaksjonskomité. ” 240 

 241 
01/12f Valg av tellekorps 242 
Oppdatert. Hulda Gran Elvestad var innstilt til tellekorps, men stiller til valg. Hun 243 
erstattes i innstillingen av Vanja Kristiansen.  244 
 245 
01/12g Redaksjonskomité 246 
Oppdatert. Dan-Raoul kommer ikke til å være tilstede lørdag kveld, Espen tar 247 
hans plass i komiteen.  248 
 249 
08/12 Arbeidsprogram 250 
Det mangler linjenumre på det utdelte arbeidsprogrammet, nytt vedlegg lages 251 
med linjenummer for å forenkle morgendagens diskusjon.  252 
 253 
09/12 Uttalelser 254 
Oppdatert. Titler på uttalelsene ble lagt til papiret, og uttalelsene ble lagt ved.   255 
Sentralstyret gjorde mindre endringer i sin egen uttalelse før den ble skrevet ut 256 
og lagt ved.  257 
 258 
Uttalelsene er titulert:  259 

- Humanistisk Ungdom ønsker sekularisering av statsapparatet 260 
- Skulen – i misjonsfri sone.  261 

 262 
10/12 Valg 263 
10 b,c,e blir oppdatert med nye kandidater i følge valgkomiteen.   264 
10 h – valgkomitemedlemmer ble også oppdatert med nye kandidater.  265 
 266 

Sak 37/12 Eventuelt 267 
Ingen eventueltsaker 268 
 269 
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